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Møtereferat 

Hva: AK styremøte nr. 18 2017 – 2018 
Avholdt: Ullevål 09.04.2018 kl. 0800 – 1500, med avbrekk pga møte med statssekretær 
Simonsen. 
Tilstede: Ola Evjen, Lars Inge Graabakk, Kenneth Larsen, Anne Cathrine Enstad, Dagfinn 
Neteland, Andrea Bell Pedersen frem til kl. 0845 
Frafall: Kenneth Larsen, deltok på telefon fra kl. 0930 – 1050, sak 120. 
Fra admin.: Claus Johan Ryste 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Anne Cathrine Enstad 
 
Sak 117 2017 - 2018   Gjennomgang økonomi 
Stein Opsahl, Øystein Lunde og Hege Felumb Nerli fra administrasjonen deltok. 
Stein gikk gjennom økonomien totalt for skiforbundet, og alpint spesielt. 
 
Avventer rapport p.t 2018.  
 
Sak 118 2017 – 2018  Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 119 2017 - 2018   Godkjenne referat 
Referat nr. 17 godkjennes. 
 
Sak 120 2017 – 2018  Presentasjon status sport/admin – evaluering – lagsstruktur 
Avklart i forkant av diskusjon at Dagfinn er inhabil hva gjelder saken om selve laguttaket på 
herresiden. 
Dagfinn gikk ut av møtet under denne deldiskusjonen, og innstilling til vedtak. 
 
Claus gikk gjennom evalueringen gjort blant løpere etter endt sesong.    
Robert Reid har signert ut 2022. 
Jo Mork har avtale ut juni. 
Ingen store endringer i trenerapparatet for sesongen 2018/2019. 
 
Claus la frem forslag på innstilling til uttak, etter forslag fra trenere. 
Innstillingen skal ut onsdag 11.april. 
11 herreløpere WC 
9 herreløpere EC 
 
9 dameløpere WC 
7 dameløpere EC 
 
1 herreløper WC para 
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Vedtak:  
Forslag til innstilling vedtas. 
 
Sak 121 2017 – 2018  Verdiprosjekt 
Dagfinn og Kenneth tar en runde med trenere og foreldre fredag under HL, på Hemsedal. 
Arbeidsgruppe på verdier må være klar til vårmøtet. Claus og Stefan velger ut 
arbeidsgruppen. 
Første samling i begynnelsen av mai. 
 
Sak 122 2017 – 2018  Beretning 
Gikk gjennom beretningen og gjorde små endringer. 
Claus ferdigstiller. 
 
Sak 123 2017 – 2018  Alpinsportens Venner 
Må utrede hvordan gjøre dette juridisk og organisatorisk rett. 
Anne Cathrine holder i dette, og legger frem på neste styremøte videre fremdrift. 
 
Sak 124 2017 – 2018  Yrkesfag 
Ola Evjen, Stefan Johnsen og Claus Ryste var i møte med statssekretær Atle Simonsen 
mandag 9.april for å se på hvilke muligheter for å kombinere toppidrett med yrkesfag. 
 
 
 


